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Til Stede:  
 
RS: Tanja Krangnes, Kim Hagen Bertheussen, Grete Herlofsen og Elin Wilson Horn.  
Norges Livredningsselskap: Claire Alfanso 
Norges Badstulaug: Erik Ankre og Arve Vannebo  
Skadeforebyggende Forum: Eva J.Vaagland  
Norges Padleforbund: Tonje Pedersen, Trond Glesaaen og Svein Andersen 
Forbundet KYSTEN: Per Hillesund  
MA rusfri Trafikk: Nils Gyland.  
Av-og-til Ragnhild Kaski. 
TS Økonomi Tore Skarvang (Flyte sin regnskapsfører)  
NTNU: Egil.G.Gjølme  
Norges Dykkerforbund: Gunnar Midtgaard  
Norges Svømmeforbund: Bjørn Soleng og Linda M.Dønnem  
Turskøyteforbundet: Rolf Utgård  
KNBF: Stig Hvide Smith.  
Styremedlem, Saera Khan.  
DNT: Anne-Mari Planke  
Friluftsrådenes Landsforbund Annika Ljungström.  
Flyte: Mia Bergmann, Siv Jensen og Jenny Marie Rørvik. 
 
Tanja Krangnes, på vegne av RS innledet møtet med gjennomgang av status fra 
Drukningsstatistikken.  
 
Saksliste 

1. Godkjenning av innkalling, Program og dagsorden  
2. Valg av møteleder,  
3. Valg av referent, 
4. Valg av tellekorps 
5. Valg av personer til å signere protokollen 
6. Godkjenning av årsberetning og årsregnskap 
7. Godkjenning av aktivitetsplan de neste 12 måneder 
8. Velge valgkomiteens medlemmer, herunder valgkomiteens leder (2år) 
9. Behandling av forslag om vedtektsendring: Tidspunkt for årsmøte 
10. Valg av revisor 
11. Forslag om endring av medlemskontingent 
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Protokoll:  

1. Godkjenning av innkalling, program og dagsorden 
Innkalling, program og dagsorden ble godkjent.  

 
2. Valg av møteleder 

Styreleder i Flyte Kim Hagen Bertheussen ble valgt som møteleder.  
 

3. Valg av referent 
Koordinator/prosjektleder i Flyte Jenny Marie Rørvik ble valgt som referent.  

 
4. Valg av tellekorps 

Saera Khan og Stig Hvide Smith 
 

5. Valg av personer til å signere protokollen 
Valgte personer til å signere protokollen ble Bjørn Soleng fra Svømmeforbundet og Stig 
Hvide Smith fra KNBF. 

 
6. Godkjenning av årsberetning og årsregnskap  

 
Årsmøtet ble åpnet og møteleder presenterte Flytes historie, årsberetningen og årsregnskapet.  
 
Drift og administrasjon 
Selvstendig, fristilt organisasjon fra 1.1.2024. Ny daglig leder fra 1.1 – Mia Bergmann. Har 
profesjonalisert driften, som har skutt fart i Flyte. Ny administrativ ressurs Jenny Rørvik starter 
som vikar i sommer. Siv Jensen er innleid i 20% stilling.  
Den nye administrasjonen har i stor grad avlastet et arbeidende styre. 
 
 
Arena og seminar 
 
Flytekonferansen 2024 ble en suksess. Planlegger for det samme neste år, om ikke enda bedre. 
Kostnadsfokus og – kontroll for neste Flytekonferanse.  
Digitalt Dypdykk (seminar) er blitt gjennomført 3 ganger på våren, og er tenkt videreført også 
kommende år.  
 
Aktivitet og handlingsplan 
Arbeidet med handlingsplanen har vært det mest sentrale arbeidet i år. Gode møter med 
departementet og alle de tre ministrene som har vært det siste året. Viktig å presisere at vi har 
kommunisert vår utålmodighet – men vi ønsker dog kvalitet.  
 
Flyte – 18 medlemsorganisasjoner 

• Redningsselskapet 
• Den Norske Turistforening 
• Norges Svømmeforbund 
• Norges Padleforbund 
• Norges Livredningsselskap 
• Norsk Folkehjelp 
• KNBF – Båtforbundet 
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• Norges Dykkerforbund 
• Bad, Park og Idrett 
• Av-og-til 
• MA Rusfri Trafikk 
• Skadeforebyggende Forum 
• Foreningen Turskøyting 
Nye:  
• Forbundet Kysten 
• Pensjonistforbundet 
• Norsk Leirskoleforening 
• Norges Badstulaug 
• Friluftsrådenes Landsforbund 

 
Positivt med så mange nye medlemmer. Begynner å tiltrekke oss organisasjoner som ikke 
nødvendigvis jobber med å forebygge drukning, men har målgrupper som er utsatt. For 
eksempel Pensjonistforbundet. Jobber med et godt samarbeid, og prøver å ta imot nye 
medlemmer på en inkluderende måte. Mia Bergmann lagt vekt på godt samarbeid og har vært 
rundt og snakket med lederne i organisasjonene. Samarbeid er nøkkelen.   
 
 
Kommunikasjonsstrategi  
Ikke bare enkelt å drive en paraplyorganisasjon med så spredt medlemsmasse. Derfor viktig at 
kommunikasjonsstrategi er på plass for å tegne noen kjøreregler på hva Flyte skal gjøre/ikke 
gjøre på vegne av medlemsorganisasjonene.  
 
Prosjekt «Vannsikre kommuner»  
Hittil har det vært gjort en god jobb av arbeidsgruppa, men er fortsatt kun et forprosjekt. 
Prosjektet må nå inni en utvikling og operasjonaliseringsfase, og vi vil ansette en prosjektleder i 
et engasjement.  
 
Prosjekt: Gratis promillemåler 
Et prosjekt med og som ledes av MA Rusfri trafikk. Fine-boks tilbyr gratis promillemålere for å 
fremme ansvarlig kjøring og redusere alkoholrelaterte trafikkulykker. Målet er å øke bevisstheten 
om promillegrenser og bidra til tryggere veier. 
 
Sommerkampanjen 
Sommerkampanjen ble utviklet med begrenset budsjett. Denne inneholdt 3 budskap med ulike 
uttak for annonser og sosiale medier, markedsundersøkelse med påfølgende PR aktiviteter. 
Distribusjon igjennom egne og medlemmers kanaler i tillegg til spalteplass hos REMA1000 i juli.  
I tillegg inviterte Flyte alle kommunene til et digitalt samhandlingsmøte for å bygge relasjoner og 
distribuere sommerkampanjen. På etterspørsel utviklet vi også kampanjen på nynorsk. 
Konklusjon: Sommerkampanjen fikk gode kanalresultater, men ikke tilstrekkelig medietrykk.   
Å endre folks holdninger tar tid.   
 
Verdensdagen 25. Juli 
Stor nasjonal markering på Sørenga, der statssekretær Sagebakken, Oslo-ordfører og Flyte holdt 
appell. Minnemarkering ved styreleder over de 79 tapte livene i drukningsulykker i fjor og en 
hedring av en jente som reddet en venn fra drukning.  
6 medlemsorganisasjoner hadde godt synlige stand, god markering ved Tryg Forsikring med 79 
livbøyer.  Verdensdagen er et samarbeidsprosjekt.  Flyte vil for neste års markering, tidlig 
diskutere forslag til nasjonale og organisasjonsmarkeringer.  
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Arendalsuka 
Flyte hadde møte med Fiskeri – og Havministeren Marianne Sivertsen Næss, som handlet om 
arbeidet om nullvisjon og handlingsplan i tillegg til møte med noen medlemsorganisasjoner.  
 
Årsregnskap.  
Kurs- og aktivitetsinntekter (3200): Inkluderer billettinntekter fra Flytekonferansen 2022 og 
2023y og forhåndsolgte billetter til konferansen i 2024, som ble regnskapsført som inntekter i 
2023. 
 
Bevilgning fra HHH-stiftelsen: 1/3 av bevilgningen er benyttet for 2022 og 2023 samlet, derfor et 
overforbruk på kr 851 000. Siste utbetaling fra stiftelsens gave er januar 2025. 
 
Rekvisita (6560): Inkluderer kostnader som har "spillt over" fra kampanjer og konferanser. 
Innkjøp til kampanjen «Ikke en fisk» (6780): Dekker utvikling av kampanjen og innkjøp av 
tjenester, dvs. også bistand til å distribuere og følge opp aktiviteter kampanjen i 2023. 
 
Regnskapspost (6790): Flyte sitt regnskap for 2022 ble samlet i én post på grunn av 
systemendring hos RS. Den omfatter hovedsakelig lønnskostnader for den daværende daglige 
lederen, samt kostnader for dataverktøy, eksterne tjenester, NTB, IT-tjenester og reisekostnader 
for styremedlemmer i 2023. 
 
Hotellopphold (7170) og reisekostnader (7140), er alle hotellkostnader for alle deltagere på 
Flytekonferansen 2023.  Flyte vil heretter ha et eget prosjektbudsjett med strammere 
kostnadskontroll for konferansen.  
 
 Kommentarer: 

• Trond Setlo mener at Kim har forklart de uavklarte punktene på en god og oversiktlig 
måte. 

• Bjørn Soleng spør om Flyte er registrert i Frivillighetsregisteret, og svaret er ja. 
• Stig Hvide Smith fra KNBF spør om de høye kostnadene knyttet til kampanjen «Ikke en 

fisk». Kim forklarer at det skyldes innholdsproduksjon og distribusjon utført av et byrå, 
som er kostbart. 

 
Årsberetningen ble godkjent av årsmøtet. 
 

7. Godkjenning av aktivitetsplanen 2024-2025 
 
Arena og kunnskapsdeling:  

• Flytekonferansen 2025: Program og billetter lansert. Invitasjoner vil bli sendt ut direkte til 
alle daglige ledere snarlig.  
Forespørsel fra Mia Bergmann; trenger 5 frivillige fra medlemsorganisasjonene som kan 
hjelpe til som en operativ arbeidsgruppe for å sikre god gjennomføring av konferansen. 
Vi ber om kandidater fra medlemsorganisasjonene.  

• Nordisk møte 04.Februar: Flyte inviterer alle «nordiske kollega» til møte dagen før 
konferansen for å invitere til kunnskapsdeling og samarbeid.  

• Dypdykk. Dagsseminar i Tromsø er en ide Flyte ønsker å jobbe videre med for å ha en 
aktivitet i halvåret, bygge tettere samarbeid med fagmiljøer og akademia i nord- Norge.  

• Styrking av samarbeid; Samarbeid er viktig for at Flyte skal lykkes med sitt arbeid. 
Arbeidsmøter kommunikasjon/marked: Samarbeidsmøter med kommunikasjons-
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ansvarlige vil fortsette for involvering av utvikling av kampanje og aktiviteter.  
Flyte inviterer til GS-frokost 21.November kl. 9-10 hos DNT Friluftshuset Sørenga.  

 
Myndighetskontakt og styrking av samarbeidet:  
Samhandling rundt handlingsplanene: 
Mia Bergmann ba om handlingsrom på vegne av Flyte og medlemsorganisasjonene, for å 
komme med uttalelser knyttet til statsbudsjettet for 2025 og bevilgninger til 
drukningsforebyggende arbeid.  
Planen er å komme med en uttalelse til media samme dag. Arbeidsgruppe:Siv Jensen, Mia 
Bergmann, Tanja Krangnes, Jenny Rørvik og Flyte sin PR rådgiver Stian Lyberg. 

Kommentarer til prosessen: 

• Anne-Mari Planke (DNT) foreslår at vi utarbeider et forhåndsutkast med mulige scenarier 
som medlemsorganisasjonene kan godkjenne i forkant, før uttalelsen sendes ut. 

• Siv Jensen: Så lenge vi holder fokus på drukningsforebygging, vil vi ikke tråkke noen på 
tærne. 

• Stig H. Smith: Flyte har det overordnede ansvaret for å uttale seg på vegne av 
medlemsorganisasjonene når det gjelder drukningsforebyggende arbeid. Her skal det 
aldri være noen tvil om mandatet. Det er viktig at alle samarbeider, for Flyte må kjøre på 
for fullt! 

• Grete Herlofsen: Dette er nettopp den typen oppgaver som var grunnen til at Flyte ble 
stiftet. 

Årsmøtet understreker viktigheten av Flytes rolle som talerør for medlemsorganisasjonene i 
arbeidet med drukningsforebygging. Konkluderer med at samarbeid og koordinering er 
avgjørende for at Flyte skal kunne oppfylle sitt mandat og fortsette sitt viktige arbeid. 

Verdensdagen:  
Det ble poengtert at dette er et felles prosjekt. Mia Bergmann brukte Forbundet Kysten og DNT 
som eksempler på å gjennomføre lokale markeringer rundt om i landet, der de henholdsvis har 
hytter ved vann eller lokallag. Dette var inspirert av Redningsselskapet, som gjennomførte 25 
regionale aktiviteter i forbindelse med sine stasjoner langs kysten. Vi må jobbe sammen for å 
gjøre denne dagen synlig rundt om i hele landet.  
 
Prosjekter: 
Vannsikre kommuner: Prosjektet rigges for å gå inn i en utviklings- og operasjonaliseringsfase. 
Flyte skal ansette en prosjektleder på ett års engasjement.  
Registerstudie: Vi trenger mer kunnskap og innsikt om alle drukningsulykker; fatale og ikke 
fatale ulykker. Vi viser et godt til registerstudie gjennomført og avsluttet i Sverige i 2022. Flyte 
søker midler hos stiftelser for å få finansiering til prosjektet som vil bli et samarbeidsprosjekt.  
 
Holdningsskapende arbeid:  
Sommerkampanjen er evaluert, skal videreutvikles og vi planlegger aktiviteter neste år.  
 
Samarbeidspartnere:  
Akademia: Trenger mer fakta og innsikt. Vi har en intensjonsavtale med flere universitet. Vi 
ønsker å få på plass et aktivt og godt samarbeid for å igangsette flere prosjekter.  
 
Partner:  



                                                                                                                                         

 7 

Administrasjonen vil utarbeide forslag til partnerstrategi i høst for behandling i styret.  
Flyte trenger midler, prosjektpartnere og støttespillere i arbeidet. Partnerstrategien skal ivareta 
Flyte sitt arbeid i markedet og samtidig sikre et godt samarbeid med medlemsorganisasjonene. 
 
Kommentarer til dette:  

• Grete Herlofsen: Påpeker at det kan være bedre å satse på finansiering gjennom 
stiftelser enn privat næringsliv, siden næringslivet ofte har en eller to 
hovedsamarbeidspartnere, noe som kan kollidere med medlemsorganisasjonenes 
samarbeidspartnere. Spørsmålet er om ambisjonene er så store at man trenger midler 
fra næringslivet. 

• Stig Hvide Smith: Mener at organisasjonen er på riktig vei, men at det er viktig med åpen 
dialog om eierskap og finansiering. 

• Mia Bergmann: Ønsker om mulig å legge fram styrets forslag til strategi på høring GS 
frokostmøte 21. november. 

• Bjørn Soleng: Påpeker at det langsiktige målet bør være å komme inn på statsbudsjettet, 
og at man ikke bør fokusere for mye på sponsorer. 

• Siv Jensen: Informerer om at regjeringen forventer at man søker finansiering fra private 
stiftelser eller næringslivet, og at dialogen med departementene viser at de er tydelige 
på dette. Det er viktig å også sikre egne midler siden regjeringen har strenge regler for 
hvordan deres midler kan brukes. Eksempelvis har Trygg Trafikk en avtale med Finans 
Norge, og Flyte er i dialog med dem om en lignende avtale for drukningsforebygging. 

 
Det har vært møter med flere stiftelser, men uten resultater foreløpig. Organisasjonen vil 
fortsette arbeidet og involvere styret igjen når det er mer å rapportere. 
 
Aktivitetsplanen 2024-2025 ble godkjent av Årsmøtet.  
 
Årsmøtet ble vedtatt.  
 

8. Valg av styremedlemmer 
Følgende innstilling:  
Styreleder: Kim Hagen Bertheussen 
Medlem: Tanja Krangnes 
Medlem: Anne-Mari Planke 
Medlem: Jan Kjensli 
Medlem: Claire Alfanso 
Medlem: Egil Gjølme 
Medlem: Per Ludvig Kjendlie (ny) 
Medlem: Tonje Pedersen (ny) 
Vara: Eva Jacobsen Vaagland 

Ingen innveiinger, Årsmøtet godtar innstillingen.  
 

9. Velge valgkomiteens medlemmer, herunder valgkomiteens leder 
Valgkomiteen ble presentert: 
Leder: Linda Dønnem Myrset 
Ragnhilds Kaski (ny)  
Borgar Ness 
Trond Glesaam 

 Årsmøtet godtar innstillingen, og valgkomiteen er vedtatt.  
 

10. Behandling vedtektsendring: tidspunkt årsmøte 
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Spørsmål fra Trond Setlo: Hva gjør vi med budsjett, hvis vi forholder oss til kalenderår – 
da blir det feil tall presentert på årsmøte. Vi presenterer prognose av budsjett på 
årsmøtet.  
Godkjent.  

 
11. Valg av revisor:  

Styret anbefaler Revisjon Sør AS som er et revisjonsselskap TS Økonomi har 
samarbeidet med i mange år.  
Godkjent.  

 
12. Forslag om endring medlemskontingent:  

Annika Ljungström. Det er komplisert å definere medlemstall, spesielt med hensyn til 
registrerte betalende medlemmer. Må tydeliggjøre hva som definerer et medlem, 
spesielt i forhold til paraplyorganisasjoner og Frivillighet Norge.  

 
Claire Alfanso: Foreslår å definere medlemmer som registrerte betalende medlemmer.  
 
Ragnhild Kaski: Foreslår å opprette en egen kategori for medlemsorganisasjoner som 
ikke har enkeltpersoner som medlemmer.  
 
Grete Herlofsen: Trekker frem solidaritetsprinsippet som grunnlag for 
medlemskontingent, og at dette også skal bidra til å støtte Flyte.  
 
Konklusjon: Medlemskontingenten forblir uendret foreløpig, men det vil være viktig å 
sirkulere forslag til endringer før neste årsmøte. Styret vil ta en gjennomgang av dette.  

 
Årsmøtet er hevet. 
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